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内容概要

　　《征服英语：大学英语四级全攻略（2007年12月-2011年6月）》的内容经过多年大范围的反复实
践和革新，让您有的放矢，快速提高考试成绩。
对近五年的真题进行整理、分析、总结，秉承“从真题中来，到真题中去”的核心概念，紧扣真题，
精准把握，轻松过关。
从历年真题中剖析出题思路、设题点及将来的出题趋势，详细讲解各题型的解题技巧和方法，全面突
破考试难点。
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章节摘录

　　Tamlyn is in the second camp.We select our food very particularly. We use US beef， New Zealand lamb and
forour custards we use Bird's Custard Powder，Tamlyn says. Some restaurants go for custard made freshwith eggs
， sugar and cream， but British custard is different， and we stay true to that.　　Matthew Hill， senior
manager at the two-year-old SoHo restaurant Yorkshire Pudding， also uses better ingredients as a means of
improving dishes.There are a lot of existing perceptions about British food and so we can't alter these toomuch.
We're a traditional British restaurant so there are some staples （r_Yc） that will remain essentially unchanged. 　
　⋯⋯
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编辑推荐

　　《征服英语：大学英语四级全攻略（2007年12月-2011年6月）》赠送8套真题试卷+8套听力+8套真
题精讲，3套电子真题试卷+3套听力+3套电子真题精讲，世图语言学习网免费下载。
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